
Protokół Nr XLlII/2014
z obrad sesji Rady Gminy Rokietnica odbytej w dniu

11 września 2014 roku

Ad. 1
Obrady sesji Rady Gminy Rokietnica rozpoczęły się o godz. 8, otworzył je
i prowadził Przewodniczący RadyGminy Rokietnica Pan Jerzy Kondrat.
Przewodniczący powitał radnych i gości przybyłych na obrady sesji - lista
obecności w załączeniu.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek podziękowała Przewodniczącemu Rady oraz
radnym za możliwość zorganizowania sesji z pominięciem zasad statutowych,
czyli z zachowaniem siedmiodniowego terminu powiadomienia.
Tak nagłe zwołanie sesji zostało podyktowane tym, że zaszła konieczność
podjęcia uchwały wprowadzającej zmiany do budżetu gminy polegające na
ustaleniu dotacji celowej dla Województwa Podkarpackiego z przeznaczeniem
na budowę chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej w Rokietnicy w kierunku do
cmentarza. Przy realizacji tych inwestycji obowiązują procedury wymagające
zachowania odpowiednich terminów, stąd taki pospiech przy zwołaniu obrad
XLIII sesji.

Ad.2
Stan osobowy rady liczy 15 radnych.
W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych - wg załączonej listy obecności.
Wobec powyższego obrady sesji były prawomocne.

Ad.3
Porządek obrad sesji przedstawiał się następująco:
1. Otwarcie obrad sesji, powitanie radnych i przybyłych gości.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie miedzy sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy

Rokietnica na 2014 rok.
6. Zapytania i wolne wnioski.
7. Zakończenie obrad sesji.

Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek zgłosiła wniosek o wprowadzenie do
porządku obrad projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji na prowadzenie niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania



przedszkolnego oraz trybu i zakresu przeprowadzania kontroli wykorzystania
udzielonej dotacji.

Wniosek został poddany pod głosowanie i został przyjęty do realizacji
jednogłośnie jako punkt 6 porządku obrad.
Pozostałe punkty przesunięto o 1.

Ad.4
Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami przedstawiała
się następująco:
- w świetlicy wiejskiej w Czelatycach jedno z pomieszczeń zostało
przystosowane do potrzeb kuchni gdzie położono płytki podłogowe,
pomalowano ściany i przestawiono urządzenia kuchenne,
- wyłoniono wykonawcę do remontu centralnego ogrzewania w ośrodku
zdrowia w Rokietnicy. z którym podpisano umowę. Całość zadania zostanie
wykonana za kwotę 89.371,44 zł,
- prowadzone są prace przy montażu ogrodzenia placu zabaw w sołectwie
Wola, na chwilę obecną trwa montaż przęseł,
- zakończono prace przy niwelacji skarpy naprzeciw starego banku,
- trwają prace przy remoncie linii energetycznej, w związku z tym oświetlenie
uliczne świeci się o różnych porach, prośba do sołtysów aby przypilnowali
terminu świecenia się lamp ulicznych,
- Powiatowy Zarząd Dróg w Jarosławiu przysłał informację o tym, że zostanie
poprawiona nawierzchnia drogi koło Pani Zyty Wota w Rokietnicy w celu
zapobieżenia tworzeniu się zastoin wody podczas opadów,
- będzie wykonywany remont drogi na działce nr 939 w sołectwie Tapin jak
również odtworzono częściowo rów przy drodze "na piaski",
- wykopany został, ale nie dokończony rów przy drodze gminnej do przysiółka
Zawarście, będą tam również czyszczone mostki,
- podpisano protokół negocjacyjny w sprawie budowy chodnika przy drodze
wojewódzkiej "koło cmentarza" w Rokietnicy,
- do Rejonu Energetycznego zostały złożone wnioski o wydanie warunków
technicznych na wykonanie:

• drugiego przyłącza do byłej bazy SKRw Rokietnicy,
• dołożenia 4 lamp przy drodze nad potokiem Łęg Rokietnicki w sołectwie

Rokietnica.
• dołożenia 3 lamp przy ścieżce nad potokiem Łęg Rokietnicki w sołectwie

Wola,
• dołożenia 3 lamp przy drodze gminnej w sołectwie Wola (koło P.

Wójcika),



• dołożenia 2 lamp przy drodze gminnej koło szkoły w sołectwie Tapin,
- w dalszym ciągu trwają prace przy malowaniu ogrodzenia na cmentarzu w
Rokietnicy,
- przvgotowvwarre są dokumenty do notariusza o zamianę działek: gminnej z
prywatną P.P. Edwarda i Lidii Kapłon w celu uporządkowania własności drogi
gminnej,
- ogłoszony na 11 września przetarg na sprzedaż działki w Czelatycach został
odwołany z powodu nieścisłości jakie wyniknęły podczas prowadzenia
pomiarów, w wyniku których okazało się, że przedmiotowa działka jest o 10
arów mniejsza. W związku z powstałą sytuacją sprawa tej działki musi być
dogłębnie wyjaśniona,
- wykonano remont płyty odbojowej przy pompowni wody w Tapinie,
- przeprowadzono remont płyty odbojowej przy pompowni ścieków w Tapinie,
- odbyto spotkanie z trzema stomatologami chętnymi do prowadzenia usług
stomatologicznych w gabinecie mieszczącym się w Zespole Szkół w Rokietnicy,
po ich wysłuchaniu zapadła decyzja o wynajęciu tego lokalu Pani Annie
Koralewicz - Bober,
- z tego też powodu odbyło się spotkanie w oddziale Narodowego Funduszu
Zdrowia w Rzeszowie w celu uzgodnienia wszelkich spraw dotyczących
działalności stomatologicznej,
- rozpoczął się rok szkolny i rozpoczęły działalność przedszkola, po 18 dzieci jest
w 2 oddziałach w Rokietnicy, po 15,13,11 dzieci w pozostałych przedszkolach,
- wykonano nagłośnienie i radiowęzeł w Zespole Szkół w Rokietnicy oraz
wykonano remont kominów (obicie blachą),
- z powodu braku ofert na dowóz młodzieży do gimnazjum został wybrany PKS
Przemyśl- tylko ta firma przewozowa złożyła ofertę za kwotę 45 tys. zł za 10
miesięcy pracy,
- zakończono przyjmowanie wniosków na wyprawkę szkolną, wpłynęło ich
łącznie 57 ,
- trwa nabór wniosków na stypendia szkolne,
- od 1 października br. rozpoczną działalność świetlice wiejskie, na chwilę
obecną kandydaci do tej pracy przechodzą szkolenia - łącznie 80 godz.,
- nie dojdzie do skutku zaproponowany na poprzedniej sesji Turniej Piłki
Nożnej, powodem jest brak drużyn z poszczególnych sołectw, jedynie Tapin
zgłosił pełny skład swojej drużyny.

Ad.5
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w do budżetu gminy na
2014 r. przedstawiła Pani Skarbnik.



Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6
Ponieważ Regionalna Izba Obrachunkowa nie zaakceptowała uchwały w
sprawie udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie niepublicznych
przedszkoli i innych form wychowywania przedszkolnego oraz trybu i zakresu
przeprowadzania kontroli wykorzystania udzielonej dotacji negując paragraf 3
uchwały, w tym stanie rzeczy zaszła konieczność podjęcia tej uchwały po raz
drugi z pominięciem par. 3.
Projekt uchwały przedstawił Pan Wiesław Karpiński.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 7
W wolnych wnioskach głos zabrali:
Radny Roman Twardy poruszył temat budowy drogi "na piaski" i zadał pytanie:
czy gminnej drogi nie można by było powałować wałem firmowym?
Wójt Gminy stwierdziła, że będzie taka możliwość przy okazji wałowania innych
dróg na terenie gminy.
Radny Adam Grymuza - przywołał temat dotyczący sprzedaży działki po Kółku
Rolniczym Czelatycach. Przypomniał, że przy okazji przedstawiania projektu
uchwały w tej sprawie został on przystopowany przez radnego z Czelatyc, kiedy
proponował podział tej działki. Jednocześnie Pan radny poinformował, że w tej
sprawie zgłosiła się do niego mieszkanka Czelatyc, która użytkuje część
wspomnianej działki i chciałaby ją wykupić, ponadto Pani ta stwierdziła, że
otrzymała z Urzędu Gminy pismo, z którego wynika, iż będzie informowana o
każdym poczynaniu z tą działką.
Wójt Gminy Pani Bożena Gmyrek odnosząc się do wypowiedzi radnego
stwierdziła, że w tym przypadku chodzi o Panią Babicz z Czelatyc, która zerwała
umowę dzierżawy na użytkowaną działkę po KRi nie nawiązując nowej.
W związku z tym nie był uiszczany podatek rolny od tej działki. Sprawa tej
działki była przedstawia na zebraniu wiejskim w Czelatycach, które to zebranie
zdecydowało, aby ją sprzedać w całości.
Chęć zakupu tej działki zgłosił Pan Piotr Bała oraz inny obcy człowiek dlatego
opinia Rady Sołeckiej w tej kwestii była również pozytywna, gdyż 4 członków
Rady głosowało za sprzedażą tej działki w całości, 1 był przeciw, 2 nie
uczestniczyło w posiedzeniu Rady. O tej decyzji Pani Babicz została
powiadomiona.
Kolejne spotkanie Pani Babicz odbyła z Przewodniczącym Rady, który został
wprowadzony w błąd jeżeli chodzi o głosowanie na posiedzeniu Rady Sołeckie],



protokół z tego posiedzenia znajduje się u pracownika UG prowadzącego tą
sprawę.
Po przeprowadzeniu pomiarów działek w Czelatycach przez firmę LEMAR
okazało się, że są niezgodności co do wielkości tej działki w związku z tym
zachodzi konieczność wycofania ogłoszenia o przetargu na jej sprzedaż.
Pani Wioletta Basiak - sołtys wsi Czelatyce stwierdziła, że nie została
powiadomiona o tym, że jest możliwość podziału działki po KRbez narażania
gminy na koszty.
Przewodniczący Rady Pan Jerzy Kondrat przedstawił wersję wydarzeń
dotyczących poczynań z działką po Kółku Rolniczym jaką zobrazowała mu Pani
Babicz i stwierdził przy tym, że został wprowadzony w błąd, jeśli chodzi o wyniki
głosowania na Radzie Sołeckiej, gdyż protokół z tego posiedzenia stanowi
zupełnie co innego i to zdaniem mówcy jest nie w porządku. Ponadto stwierdził
dalej Przewodniczący, że opinia Rady Sołeckiej w kwestii tej działki nie była
wiążąca tylko pomocna dla Rady Gminy w celu podjęcia uchwały w tej sprawie.
Radny Julian Pietruszka stwierdził, że obecnie nie ma żadnej współpracy z Radą
Sołecką a sołtys cyt. n a sołtys do radnego odwraca się tyłem".
Pani Radna Anna Kot zwróciła się z pytaniem: o jaką wielkość działki wystąpiła
Pani Babicz, ponieważ z podania wynika, że jest to 40 arów.
Radny Józef Sykała zwrócił się z pytaniem: czy nie dzieląc tej działki nie działamy
na szkodę gminy?
Radny Roman Twardy zwrócił się z pytaniem: co się stanie gdy Pani Babicz kupi
tylko 4 ary działki, a pozostałej części nie zechce nikt kupić i czy wówczas nie
będzie to strata dla gminy?
Wójt Gminy stwierdziła, że na chwilę obecną nie ma potrzeby zamartwiać się
tymi sprawami ponieważ przetarg został wycofany, gdy zakończą się pomiary w
Czelatycach zostaną przedstawione dokumenty z tych działań wówczas gmina
wznowi procedury sprzedaży tej działki.
Pan Marian Mazurek - sołtys Tuligłów poruszył temat dotyczący oświetlenia
ulicznego w jego sołectwie. Stwierdził, że zbliżają się długie ciemne wieczory,
a oświetlenia ulicznego w Tuligłowach w dalszym ciągu nie ma. Mieszkańcy
domagają się wprost, aby wykonać oświetlenie według starego projektu.
Pani Wójt Gminy odpowiadając na ten temat stwierdziła, że mieszkańcy
Tuligłów w przeważającej części nie wrazili zgody na wykonanie oświetlenia
według starego projektu podpisując w celu stosowne oświadczenia. W związku
z tym, całe działanie związane z montowaniem oświetlenia wTuligłowach
zostało wstrzyma ne.



Pani Wioletta Basiak - sołtys z Czelatyc spytała do kogo ma składać pisma o
środki finansowe dla Stowarzyszenia Kobiet z Czelatyc ?
Odpowiedzi na to pytanie udzieliła Pani Wójt, jednocześnie poinformowała o
dożynkach powiatowych w Sośnicy, w których udział weźmie delegacja z
wieńcem z Czelatyc, Woli i Tuligłów oraz diecezjalnych w Dukli i Ogólnopolskich
Dożynkach Jasnogórskich w Częstochowie, w których udział weźmie delegacja z
wieńcem dożynkowym z Czelatyc.
Radny Józef Sykała wrócił do sprawy oświetlenia pytając czy będzie ono
montowane także w innych miejscowościach np. Woli.
Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt stwierdzając, że oświetlenia będą robione
wówczas, gdy będą na ten cel odpowiednie środki finansowe.

Ad. 8
Przewodniczący Rady Gminy PanJerzy Kondrat stwierdził, że porządek obrad
XLIII sesji Rady Gminy został wyczerpany i zamknął obrady.
Godzina zakończenie obrad sesji 910.

Protokołowała:
Marta Kowalska


